
Хајнц Вилхелм: Веома важно истражити случај паљења амбасада 2008. године у Београду
среда, 04 март 2015 01:30

БЕОГРАД - Амбасадор Немачке у Србији Хајнц Вилхелм изразио је вечерас наду да ће
бити пронађени одговорни за паљење амбасада 2008. године и додао да немачка влада
и парламент сматрају да је веома важно истражити тај случај.

  

  

Он је у изјави за Б92 истакао да није довољно утврдити одговорност само полицајаца,
већ и оних који доносе одлуке.

  

"Заиста желим да се захвалим Министарству унутрашњих послова и радној групи која је
радила на томе, знам да су вршена нека салсушања, да су идентификована нека лица...",
рекао је Вилхелм.

  

Министар унутрашњих послова Небојша Стефановић изјавио је раније данас да је
истрага у вези са паљењем амбасада 2008. године завршена и утврђено да нису
предузете све радње које су биле могуће.

  

Стефановић је на конференцији за новинаре рекао да је полиција дошла до података
које је представила тужилаштву и да ће, после консултација са тужилаштвом, бити
подигнуте кривичне пријаве због чињења или нечињења.
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"Ускоро очекујем епилог истраге и могу да кажем да је истрагом утврђено да нису
предузете све радње које су биле могуће и да ће због тога одређени кораци бити
предузети", рекао је Стефановић.

  

(Танјуг) 
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